
 
  
 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING  
11 jan 2022 TEAMS 
 
Närvarande:  
Cathrine Sandberg, ordförande 
Monica Rohland  
Tuija Ruittanen 
Susanne Larsson 
Karin Andersson 
Lina Gustavsson 
 
 

 

1 Mötets öppnande: Mötet öppnades av Ordförande. 

 
2 Godkännande av dagordning: Dagordningen godkändes av styrelsen.  

3 Val av sekreterare: Susanne Larsson 

4 Val av justerare: Monica Rohland  
 

  Frånvaro:   
  
Astrid Längsjö-Olofsson  
Rebecka  
Kristina Hagman 
Åsa Adler 
 

 5 Föregående protokoll: Cathrine läste upp föregående protokoll, som godkändes. 
 
 6 Tävlingssektionen:  
 
TÄVLINGAR 2022 inga förändringar sedan förra mötet 
 
GK kval Landi vinir 16 Juli på Säve 
2 kval på samma dag 
 
Sigur vestur 6 Aug GK kval på Säve 
2 kval på samma dag 
 
Vsm vi fick tyvärr inte nivå 1 
Blir en world ranking tävling nivå  2  11-12 Juni på Säve 
 



KM nästa år? Behövs tävlingsledare 
 
 
7 Ungdomssektionen: 
Vi behöver hjälpas åt här med att peppa ungdomar, tävling, fritid, ungdom 
LagSM: kval Säve 1 maj 
 Cathrine kommer att hjälpa igång Merkur. 
Vinir medlemmar är välkomna på detta informationsmöte, återkommer med tid 
När det gäller Lag SM behöver själva tävlingsformen uppdateras. ev motion till sifs årsmöte. 
Vi behöver i Vinir gå ut med mer information om vad Lag SM är. 
Tina inventerar hur många ungdomar Vinir har 
 
 8 Fritidssektionen: 

Inga pågående aktivitets idéer 
Digitala aktiviteter har fungerat bra. 
Vi väntar på bättre tider och väder för att skapa någon aktivitet där vi kan träffas. 
 

 9 Ekonomi: 
2021 ekonomiska sammanställning kommer på Årsmötet 
Inkommen medlemsavgift för 2021 11,420 kr 
Återstartsstöd 11,709 kr 
Inkomst tävling 29,176,50 
 
 10 SIF information:  
Fremja har digital kurs i Isländska, utlagt på Vinir FB 
 
Anna Rydberg avgår som ordf. 
Ersätts av Vinir medlemmen Bo Engström fram till Årsmötet 2 april 
Anna blir SIF:S generalsekreterare med omedelbar verkan 
 
11 Övrigt: 
Årsmöte 2022 
Digitalt 27 feb kl 17,00 styrelsen kopplar upp sig 16,30 
Inbjudan har gått ut till medlemmarna. 
3 personer i styrelsen tar årsmötet hos Cathrine 
Valberedning, styrelsen kan gärna meddela Amanda om det är dags för omval 
Medlemsavgiften, Styrelsen beslutade att ej höja den.  
 
12 Mötet avslutas: Mötet avslutades av ordförande. 
 
 13 Nästa Möte:  2022-02-15 Digitalt, kallelse skickad 
 
Vid anteckningarna: Susanne Larsson 
     
 ………………………………………………………….  Datum 2022-01-11 
 
Justerat :    Monica Rohland  22-02-10 via mail 


